
 

Vergadering # 80 Bosraad Ede 
Dinsdag 14-03-2023, 19.30 uur Raadhuis A 403 

 

Aanwezig:  Evert van Amerongen (voorzitter), Suzette Stumpel, Marlies Sanders, Jeannet Hubbeling,   

Geen Broere, Sanna Bastin, Ben C olenbrander, Jan van den Born,  John Smits, Hêlène Hullegie, 

Wim Kuster (adviseur), Siep van de Dijk (gast) en Jasper Jan de Konink (gast). 

 

Afwezig:  Herman-Pieter Prangsma (vice-voorzitter), Maarten Zijp, Jochem van Gooswilligen (adviseur), 

Kasper Cornelissen (adviseur en webmaster), Wim Zeeman (gast), Judith Klosterman (gast), 

Danny Prangsma  (gast), Frits Mohren (gast), Maarten van Dijk (gast), Leendert Houweling 

(gast) en Freek Jan Koekoek (gast). 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda. 

Evert opent de vergadering. Van de afwezigen is merendeels bericht van verhindering ontvangen.  

Dit is de laatste keer dat we in A 403 bijeenkomen, de rest van het jaar vergaderen we in de grotere  

A 304 op het Raadhuis. 

Speciaal wordt Jasper Jan de Konink welkom geheten, die als gast bij onze openbare vergadering een 

presentatie ad agendapunt 4 verzorgt vanuit de Stichting Land van Peelen.  

De agenda wordt vastgesteld, na toevoeging van het punt Robuuste Natuurversterking (Wim K). 

 

2. Verslag van de vorige vergadering # 79 d.d. 24-01-2023. 

Naar aanleiding van punt 1 heeft Suzette nagevraagd en bevestigd gekregen, dat Marcel inderdaad is 

overleden op 18-12-2022; Evert stuurt haar nog zijn vroegere adres na.  

Naar aanleiding van punt 2 vraagt Suzette of bij het initiatief “meer bomen” er voor particulieren al 

overtollige bomen en ongewenste zaailingen zijn te verkrijgen; Wim K meldt dat ter zake een project 

is gestart. 

Het verslag wordt geheel conform het concept vastgesteld, met dank aan Evert, die in afwachting van 

de adequate invulling van de ambtelijke ondersteuning door de gemeente zowel het voorzitterschap 

als de notulering moet verzorgen. 

 

3. Mededelingen en nieuwe initiatieven. 

Vast agendapunt, waar alle aanwezigen punten kunnen opvoeren voor volgende vergaderingen. 

Marlies meldt, dat zij met het spoedig verschijnen van het nieuwe beheerplan Bos & Natuur het voor 

haar de tijd vindt gekomen om te stoppen als lid van de Bosraad Ede en deelt daarvoor een 

versnapering uit. Evert vindt het erg jammer dat zij vertrekt, want zij heeft sinds 2008, start van het 

opstellen van het vorige beheerplan, een onmisbare en zeer deskundige bijdrage aan de groep 

geleverd en in het begin ook voortreffelijk het secretariaat verzorgd. Desgevraagd zegt ze toe graag 

bij de eerstvolgende barbecue als gast aanwezig te willen zijn. 

John meldt, dat bij het terrein Frans Kamp een uitvoerige inventarisatie van de kevers heeft 

plaatsgevonden en stuurt via Evert de link naar het rapport door, ter bespreking in de volgende 

vergadering. 

Jeannet is naar de bijeenkomst 8/3 van de Edese Participatie Aanpak geweest en heeft vanuit de 

Bosraad ook daar aangedrongen op adequate ambtelijke ondersteuning van onze burgerparticipatie; 

Geen had Evert daar ook verwacht, maar die kan nooit op woensdagavond. 



Wim K meldt, dat de gemeente bij de Provincie een zienswijze heeft ingediend over de 

herstelplannen; komt volgende keer op de agenda. 

 

4. Land van Peelen. 

Jasper Jan de Konink verzorgt een fraaie pptx-presentatie vanuit de Stichting, met als titel “van 

maisakker tot waardevolle schakel in Natura 2000 gebied”. De plaatjes worden nog nagezonden. 

 

5. Nieuw reglement Bosraad Ede. 

Wim K meldt, dat hij recent het docx-document heeft gereed gemaakt voor besluitvorming door het 

College. Gerben van de Wal van de gemeente kijkt er nog juridisch naar en Evert mag er ook nog met 

de stofkam door. Daarna wordt het als bijlage aan het nieuwe beheerplan Bos & Natuur 2023-2034 

gehecht. Hèléne merkt op, dat op pagina 90 het hoofdstuk over Lunteren, Wekerom en 

Doesburgereng nog leeg is. Zij is benieuwd naar die invulling. 

 

6. Evaluatie uitgebrachte adviezen. 

Sinds de start van de begeleidingsgroep bosbeheerplan gemeente Ede, thans de Bosraad Ede, zijn als 

schriftelijke adviezen aan het College van B&W uitgebracht: 

1. Gedenkbos 2011 

2. De Zanddijk 2011  

3. Speelbos 2012 

4. Toekomstige Programma buitengebied 2015 

5. Zienswijze Structuurvisie Bennekom 2017 

6. Verkoop gronden Otterlo 2017 

7. Vogelkers 2017 

8. Recreatieve routes 2018 

9. Programma Biodiversiteit 2019 

10. Wildaanrijdingen N224 2021 

11. Recreatiezonering 2022  

De adviezen worden door de aanwezigen voorzien van commentaar op de huidige stand van zaken. 

Wim K meldt, dat voor de wildaanrijdingen met de Provincie een trajectaanpak is opgesteld en zal de 

resultaten er van navragen. Jeannet heeft het uitvoerige stuk van de Provincie over de zonering 

doorgenomen en gezien dat het Lunterse Buurtbos van B naar C is gegaan, dat de gemeenten de 

ongepaste MTB-routes mogen aanpakken en dat er voor de zandwegen een goed compromis is 

gevonden. Hêlène vraagt of de afgesproken natuurcompensatie wel wordt gerealiseerd; dit blijkt 

door de Provincie niet goed te worden bijgehouden. 

Jochem wordt gevraagd in de volgende vergadering de stand van zaken rond de respectieve adviezen 

waar mogelijk aan te vullen. 

 

7. Presentje n.a.v. nieuw Beheerplan Bos en Natuur. 

Bij de eindbijeenkomst 31-01-2023 hebben Liesbeth en Jochem de toen aanwezigen een leuk en 

nuttig geschenk gegeven. De overigen krijgen dat nog een volgende keer. 

 

8. Vacatures Bosraad, instellen Commissie werving en selectie. 

Evert heeft 23-02-2023 de leden per e-mail uitgenodigd zich aan te melden voor de cie nieuwe leden 

en is blij dat Suzette en Jeannet dat hebben gedaan. Hij heeft Jochem ook gevraagd als adviseur deel 

te nemen en zal een datumprikker uitsturen voor de eerste bijeenkomst aan zijn keukentafel op de 

Bosmeesterskamp. 



De commissie wordt aldus geïnstalleerd en zal zich houden aan het betreffende artikel uit het nieuwe 
reglement: 
Artikel 4. Benoeming en ontslag leden van de Bosraad.  
De bosraad benoemt de leden en de voorzitter. 
De benoeming geschiedt voor een periode van vier jaar, met een mogelijke herbenoeming voor vier 
jaar.  
Als in uitzonderingsgevallen de expertise van het lid voor nog een periode noodzakelijk is, kan een 
derde periode van vier jaar mogelijk zijn, mits de zittende leden van de bosraad daar unaniem mee 
instemmen.  
Op basis van een door de bosraad vastgesteld rooster van aftreden treden jaarlijks maximaal twee 
zittende leden af, die worden opgevolgd door nieuwe, betrokken burgers uit de gemeente.  
Het aftreden van een zittend lid vindt pas plaats, nadat de bosraad zijn of haar opvolger heeft 
benoemd. Een aftredende voorzitter of ander lid blijft zo mogelijk de functie vervullen totdat in de 
opvolging is voorzien.  
Om in aanmerking te komen voor benoeming als lid en (plaatsvervangend) voorzitter dient een 
kandidaat:  
a. woonachtig te zijn in de gemeente Ede;  
b. deskundigheid te hebben op het gebied van bos, natuur, recreatie en landschap, dan wel 
aantoonbare betrokkenheid daarbij;  
c. geen deel uit te maken van een andere groep, waarvan naar het oordeel van de adviesbosraad 
conflicterende belangen ten aanzien van bos en natuur kunnen worden verwacht.  
 
9. Landgoed Kernhem. 
John meldt, dat er een fraaie visie is opgesteld, maar dat wel de vraag blijft wie voor de 
implementatie integraal verantwoordelijk is. Geen vult aan, dat hij vanuit de buurtschap een 
zienswijze met 23 punten heeft ingediend, waaruit ook zorgen over de uitvoering blijkt. 
 
10. Ontwerp bestemmingsplan De Ginkel. 
Jeannet heeft dit uitvoerig bestudeerd en herkent de punten, die vanuit de Bosraad zijn ingebracht. 
Sanna meldt, dat vanuit haar ruiter- en mengroep een zienswijze is ingediend.  
Graag wordt de Bosraad over de voortgang van de uitvoering op de hoogte gehouden.  
 
11. Robuuste natuurversterking. 
Wim K laat zijn pptx-plaatjes zien over de ambitieuze plannen van de gemeente over de basiskwaliteit 
per 2030. De bosraad bespreekt die in een volgende vergadering. 

12.Agendapunten volgende vergadering # 81, 23-05-2023/19.30. 
Zie hierboven in het verslag. 
 
13.Rondvraag en sluiting. 
Hèléne merkt op, dat de effecten van toename van vliegverkeer op bodem, water en lucht groot zijn 

en onomkeerbaar, dit heeft ook gevolgen voor het werk van de Bosraad Ede. 

 
Evert bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit om 21.35 de vergadering. 


